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اولویت های شهر باید 
از نگاه شهروندان تبیین شود

اظهارات رئیس شورای شهر در دیدار با شهردار و معاونان شهرداری
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طرح های تفصیلی جنوب شرق و 

شمال غرب روی میز شهرداری
رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای شهر  در گفت وگو با شهرآرا  مطرح کرد
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برقی ایســتگاه قطارشهری ز

الندشت در نهمین خیابان از 
کوهسنگی به راه افتاد تا برای 
نخستین بار به مسافران خط2 
مترو در 23متــری زیر زمین 
خدمت رســانی کنــد. خط2 
قطارشــهری مشــهد 18مردادماه با 
حضــور معــاون اول رئیس جمهور تا 
ایستگاه شهید کاوه بهره برداری شد و 
با این حال 2 ایســتگاه کوهسنگی و 
الندشــت از این خط هنــوز در حال 
ســاخت بودند. علت تأخیر در ساخت 
این 2 ایستگاه این طور اعلام شده بود 
که قرار بوده تا ایستگاه های کوهسنگی 
و الندشت به صورت TOD اجرا شده و 
همراه با ایســتگاه، مراکز تجاری نیز 
تعریف شــود؛ اما با توجه به وضعیت 
اقتصــادی و نگرانــی از اینکــه این 
مجموعه ها با موفقیت به نتیجه نرسند، 
ساخت ایســتگاه ها از TOD جدا شده 
اســت. به همین دلیل ســاخت این 
ایستگاه ها نسبت به راه اندازی خط2 با 

تأخیر شکل گرفت.
با این حال همان زمان هم اعلام شــد 
که این ایستگاه ها تا پایان پاییز امسال 
به بهره برداری می رسند که همین طور 
هم شــد و علاوه بر الندشــت، هفته 
آینده ایستگاه مترو کوهسنگی هم به 
جمع ایستگاه های فعال خط2 اضافه 
می شــود. رفاه حال شهروندان آن قدر 
برای مدیریت شــهری اهمیت داشته 
که فعالیت ایســتگاه الندشــت را به 
 بهره برداری از ایستگاه کوهسنگی در

 2 هفته آینده منوط نکرده است.
استاندار خراسان رضوی 
هرچند با کمی تأخیر 
دیروز رهسپار خیابان 
کوهسنگی شده بود، 
جزو اولین افرادی به 
حساب می آمد که از این ایستگاه سوار 
مترو شد. علیرضا رزم حسینی در میان 
جمعی از شهروندان مشهدی که برای 
بهره برداری از این پروژه 120میلیاردی 
به ایستگاه الندشــت آمده بودند، به 
وضعیت این روزهای شــهر و کشــور 
پرداخت و گفت: مردم نجیب و فهیم 
استان، مشــهد و جوانان خردمند در 

ایامی کــه همه دشــمنان خارجی و 
عده ای در داخل به دنبال این بودند تا 
انسجام، وحدت، امنیت و آبادانی کشور 
را بر هم بزنند، نشان دادند که در کشور 

الگو هستند.
وی با اشــاره به اینکه خراسان رضوی 
این ایام در نظم و امنیــت کامل قرار 
داشت، افزود: به عنوان خدمتگزار مردم 
از اصحاب رسانه و مردم شریف استان 

قدردانی و تشکر می کنم.

z  اختصاص 3000میلیارد تومان اوراق

مشارکت برای مترو

استاندار خراســان رضوی در ادامه از 
اختصاص 3000میلیارد تومان اوراق 
مشارکت به خطوط قطارشهری مشهد 
در امسال خبر داد و با بیان اینکه دولت 
به طور جــدی از پروژه های شــهری 
به خصوص خطوط مترو و قطارشهری 
حمایت می کند، گفت: ما آماده ایم از 
روند سازندگی شهر بزرگ مشهد بدون 
نگاه به گرایش های سیاسی پشتیبانی 
کنیم و به طور حتم شــخص شهردار 
مشــهد، خود پیش گام مبارزه با فساد 

بوده و هست.
رزم حســینی این را هم یادآور شد که 
به دلیــل اجرای طرح مثلث توســعه 
اقتصادی در استان، 128هزار میلیارد 
تومان موافقت نامه های سرمایه گذاری 
امضا شــده و جزئیــات آن به صورت 
شفاف در سایت استانداری بارگذاری 

شده است.
او همچنین درباره حاشیه شهر مشهد 
وعده هایــی داد و اضافه کرد: با اجرای 
برنامه هایی که در نظر داریم، امیدواریم 
سال آینده بخشی از حاشیه شهر مشهد 

به مناطق برخوردار تبدیل شود.

z  تلاش برای خدمت رســانی بیشــتر

به مردم

»یکی از سیاست های 
مدیـــــریت شهری 
رفت وآمد  تســهیل 
شــهروندان است که 
امیدواریم ایســتگاه 
الندشــت مبارک مردم شــهر مشهد 
باشد.« این را شــهردار مشهد، در این 

مراسم اظهار کرد.
محمدرضــا کلائی در ادامــه افزود: با 
توجه بــه اینکــه رفت وآمد آســان 
شهروندان بسیار اهمیت دارد، تلاش 
خود را بیشتر می کنیم تا به شهروندان 
در این حوزه خدمات بیشــتری ارائه 

دهیم.
وی با بیان اینکه یکی از سیاست های 
مدیریت شــهری توســعه حمل ونقل 
عمومی به ویژه حمل ونقل پاک مانند 
قطارشهری اســت، اضافه کرد: طبق 
برنامه ریزی، ایســتگاه کوهســنگی 
خط2 قطارشهری مشهد نیز به زودی 
بــه بهره بــرداری خواهد رســید تا 
ســرویس دهی این خط تقریبا کامل 

شود.

z  قطارشهری مانند اسکلت بدن برای

شهر است

رئیــس کمیســیون 
شهرسازی و معماری 
شورای شــهر مشهد 
هــــــــم در آغــاز 
از  بهره بــرداری 
ایستگاه الندشــت اظهار کرد: قبل از 

افزایش قیمــت ارز، هزینه اجرای هر 
کیلومتــر از خطوط قطارشــهری در 
مشــهد 200میلیارد تومان بود که با 
افزایش ارز، این هزینه تا بیش از 3برابر 
افزایــش پیدا کرد و بــه 650میلیارد 
تومان رســید اما  این اتفاق هم باعث 
نشد که شورای شهر مشهد از توسعه 
خطوط قطارشــهری منصرف شــود. 
مقایسه وضعیت خطوط قطارشهری 
مشهد با دیگر کلان شهرها نشان دهنده 

این موضوع است.
محمدهــادی مهدی نیا با بیــان اینکه 
شورای شهر مشهد فارغ از هر نوع نگاه 
جناحی و سیاســی، به اجــرای پروژه 
قطارشــهری پرداختــه اســت، افزود: 
قطارشهری و پروژه های ریلی داخل شهر 
مانند اسکلت بدن انسان است که فعالیت 
آن همراه با ماهیچه ها میســر است؛ در 
این راستا اگر سیاست و برنامه ریزی بر 
توســعه مبتنی بر حمل ونقل های پاک 
و ریلی نباشــد، به هر میــزان از طریق 
پروژه های نرم افزاری تلاش کنیم مردم 
را به سمت استفاده از حمل ونقل عمومی 

ترغیب کنیم، موفق نخواهیم شد.
او همچنین در ادامه به اهمیت توجه 
به نگاه ویژه به حمل ونقل عمومی در 

طرح های تفصیلی نیز اشاره کرد.

z جزئیات پروژه

معـــــاون عمــران، 
حمل ونقل و ترافیک 
شهرداری مشهد هم 
دربــاره جزئیات این 
پــروژه اظهــار کرد: 
ایستگاه الندشت در خط2 قطارشهری 
به طــول 135متر و عــرض 16متر، 

23متر زیر زمین احداث شده است.
خلیل ا... کاظمی این را هم گفت که در 
راســتای تکمیل دومین خط مترویی 
مشــهد، ایستگاه کوهســنگی نیز در 
روزهای آینــده وارد مدار بهره برداری 

خواهد شد.
وی با بیان اینکه هنگام احداث خط2 
قطارشهری حدود 500میلیارد تومان 
کمبود اعتبار ایجاد شد، اضافه کرد: به 
همین منظور از شــورای شهر مشهد 
درخواســت وام کردیــم تــا بتوانیم 
 پــروژه را ســریع تر بــه بهره برداری 

برسانیم.
به گفته کاظمی، در 6ماه گذشته بیش 
از 3500نفر برای اجــرای پروژه های 
عمرانی ازجمله قطارشهری، تقاطع ها 
و سایر پروژه ها در مشهد به کارگیری 

شده  اند.
او همچنین در ادامــه از تحویل گیری 
70دســتگاه مینی بوس خبــر داد و 
افزود: از 100دستگاه مینی بوس جدید 
نــاوگان حمل ونقل عمومی مشــهد، 
30دســتگاه دیگر به زودی به ناوگان 
اضافه می شود و 100دستگاه اتوبوس 
جدید نیز تا پایان امســال به ناوگان 

حمل ونقل عمومی تزریق خواهد شد.

z افزایش 15درصدی مسافران مترو

معاون عمران، حمل ونقــل و ترافیک 
شهرداری مشهد با بیان اینکه با تزریق 
2واگن جدید به خط یک قطارشــهری 
مشهد، سرفاصله زمانی رسیدن قطار به 
ایستگاه از 5دقیقه به 4.5دقیقه کاهش 
پیدا کرده اســت، ادامه داد: یکشنبه و 
دوشنبه هفته جاری 15درصد به تعداد 
 مســافران قطارشهری مشــهد اضافه 

شده است.
کاظمی درباره پــروژه خط3 بی آرتی 
نیز اظهار کرد: خوشــبختانه به دلیل 
اجرای خط ویژه از میــدان توحید تا 
میدان شــهدا، ســرعت اتوبــوس از 
10کیلومتر بــه 20کیلومتر افزایش 
یافت. همچنین در گام بعدی، اجرای 
مســیر ویژه برای این خــط از میدان 
توحید تا میدان استقلال باعث می شود 
تا سرفاصله زمانی از میدان استقلال تا 
 حرم مطهر رضوی به 10 تا 15 دقیقه 

کاهش یابد. 

پس از اینکه استاندار 
در هفته هــای پیش 
فرماندهــی واحــد 
سامان دهی کشف رود 
را بــه شــهرداری مشــهد ســپرد، 
مدیریت شــهری به ایجاد هماهنگی 
بین دستگاهی اقدام کرد و حالا با انجام 
امــروز  از  همـــــاهنگی،   ایــن 
به صورت رســمی ســامان دهی این 
رودخانه با مدیریت شــهرداری مشهد 

اجرا خواهد شد.

در این زمینه معاون خدمات شــهری 
شهردار مشــهد در گفت وگو با شهرآرا 

با بیان اینکه حوضه کشــف رود 
374کیلومتــر طول دارد که 
مدیریت واحد 81کیلومتر از 
آن به شهرداری مشهد واگذار 
شده است، اظهار کرد: با توجه 
به رویکرد جدید، قرار اســت 

مدیریت شهری مشهد 
هی  ن د ما ســا
و احـــــیای 

کشف رود را با رعایت قوانین و مقررات 
انجام دهد.

مهــدی یعقوبی افــزود: در این 
راســتا از امروز حل معضلات 
زیســت محیطی، جلوگیری از 
برداشــت غیرمجاز فاضلاب، 
جلوگیری از نصــب موتورهای 
تلمبه بــرای انتقــال فاضلاب 
بــه مــزارع کشــاورزی، 
ایجــاد کاربری هــای 
ر  ا عیت د موضـــــو

به طوری که بتوانــد این رودخانه مرکز 
تعاملی با شهر باشــد و دیگر طرح های 
مصوب شهرداری مشهد اجرایی خواهد 

شد.
معاون خدمات شهری شهردار مشهد با 
بیان اینکه ابلاغ مدیریت شــهری برای 
سامان دهی کشف رود 20 آبان ماه اعلام 
شــد، گفت: اکنون 7هکتــار از اراضی 
آزادسازی شــده در محدوده چرمشهر 
در حال آماده سازی برای درخت کاری 

است. 

شهرداری از امروز 
به صورت رسمی 
کشف رود را سامان 
می بخشد

»هرگونه افزایش نرخ تاکسی، غیرقانونی 
است.« این جمله را مدیرعامل سازمان 
تاکسی رانی مشــهد با قاطعیت گفت 
تا جای هیــچ توجیهی بــرای هرگونه 
سوءاستفاده ای در حوزه ناوگان زردرنگ 
شهر باقی نماند. پس از افزایش قیمت 
بنزیــن و ســهمیه بندی آن، یکــی از 
دل مشــغولی های مــردم افزایش نرخ 
ناوگان حمل ونقل عمومــی به ویژه در 
حوزه تاکســی رانی بود، اما طی همین 
چند روز اعمال قیمت  جدید ســوخت 
در کشور سازمان های وابسته به حوزه 
حمل ونقــل عمومی درون شــهری و 
برون شــهری کشــور با قاطعیت اعلام 
کرده اند که هیچ گونــه افزایش قیمتی 
نخواهنــد داشــت و مــردم تخلفات 

احتمالی را گزارش دهند.
تاکسی رانی مشهد هم که وظیفه نظارت 
بر حســن انجام کار در حوزه تاکســی 
درون شهری و مســافربرهای اینترنتی 
را بر عهده دارد، پای کار آمده اســت تا 
افزایش قیمت بنزیــن به افزایش کرایه 
این نــاوگان منجر نشــود. البته نقش 
شــهروندان در این بخش، مهم است؛ 
چرا که همکاری مــردم در اعلام پلاک 
خــودرو متخلف به مراجــع ذی صلاح 
می تواند با شــدت و قوت بیشتری جلو 
هرگونه سوءاســتفاده در این بخش را 
بگیــرد.  در همین زمینــه، مدیرعامل 
سازمان تاکسی رانی مشهد با تأکید بر 
اینکه به بهانه افزایــش قیمت بنزین و 
سهمیه بندی آن هیچ گونه افزایش نرخ 
کرایه تاکسی در مشــهد نداریم، اظهار 
کرد: هرگونه دریافت و پرداخت کرایه در 
تاکسی های شهر مشهد فقط بر اساس 

تاکسی متر است.
احمد محبــی با بیان اینکــه در برخی 
مبادی ورودی و ایســتگاه های اطراف 
حرم نیز برای مسافران رسید سفر صادر 
می شود، ادامه داد: بر اساس این رسید 
سفر، مسافران می توانند بر اساس مبدأ 
و مقصد خود از میزان تقریبی کرایه خود 

نیز مطلع شوند.
مدیرعامل سازمان تاکسی رانی مشهد 
با تأکید بر اینکه این سازمان هیچ گونه 
افزایش قیمتی در بخــش حمل ونقل 
درون شهری در حوزه تاکسی، آژانس ها 
و تاکسی های اینترنتی را تأیید نمی کند، 

بیان کرد: به طور قطع با هر تاکسی رانی 
که در حوزه کرایه، تخلفی داشته باشد، 
به شدت برخورد خواهد شد. وی افزود: در 
همین زمینه 20گشت سواری و 3گشت 
موتوری بــه ظرفیت 100نفــر بازرس 
وظیفه نظارت بر حوزه ناوگان تاکســی 
مشهد را بر عهده دارند که البته در این 

زمینه همکاری مردم اهمیت دارد.
محبی با بیان اینکه طی روزهای اخیر 
برخی از تاکسی ها تخلفاتی داشته اند، 
ادامــه داد: شــهروندان می توانند در 
صــورت مشــاهده هرگونــه تخلف یا 
تقاضای وجه بیشــتر از کرایه مصوب، 

مراتب را از طریق سامانه 137 شهرداری 
یا شماره تلفن 33448150 به اطلاع ما 

برسانند.
وی با بیان اینکه تاکسی رانان مشهدی 
قبل از ورود به این شغل، مراحل سختی 
را طــی می کنند تــا بتواننــد گواهی 
تأیید ما را بگیرنــد، افزود: البته ما روی 
مسافربرهای شــخصی نظارتی نداریم. 
این مسافربرها در هیچ جا ثبت نیستند 
و بر اساس نیاز روزانه خود به جابه جایی 

مسافر اقدام می کنند.
محبی افزود: متأســفانه مسافربرهای 
شخصی برخی اوقات به افزایش قیمت 

کرایه اقــدام می کننــد و در این رابطه 
تاکســی رانی با همکاری پلیس راهور 
درباره اعمال قانون ایــن خودروها در 

صورت مشاهده اقدام می  کند.
 وی دربــاره آژانس ها و شــرکت های 
حمل ونقل درون شــهری نیــز گفت: 
در مشــهد 667شــرکت حمل ونقل 
درون شــهری وجود دارد که نرخ نامه 

برای این شرکت ها صادر شده است.
وی افــزود: بیشــتر خودروهــای این 
آژانس ها مجهز به تاکســی متر هستند 
و کرایه ای که گرفته می شود، بر مبنای 
نرخ نامه مصوب است. محبی ادامه داد: 
در بحث تاکسی های اینترنتی، سازمان 
تاکســی رانی مشهد با شــرکت اسنپ 
قراردادی منعقد کرده و اکنون نظارت 

بر فعالیت این شرکت با ماست.

z  حذف ســهمیه ســوخت در صورت

افزایش کرایه

هچنین مرتضی ضامنــی، مدیرعامل 
اتحادیه تاکســی رانی شهری کشور در 
گفت وگو با صداوســیما با اشاره به در 
نظر گرفته شدن سهمیه 200لیتری بر 
مبنای پیمایش برای آژانس ها و تاکسی 
تلفنی ها، گفت: این ســهمیه بندی به 
این صورت است که بر اساس پیمایش، 
مابه التفــاوت 1500تومانــی قیمت 
سوخت به کارت های رانندگان آژانس ها 
واریز می شود. وی افزود: درصورتی که 
آژانســی به افزایش کرایــه اقدام کند، 
شهرداری ها و مجامع امور صنفی موظف 
هستند که با آن  برخورد لازم را داشته 
باشــند و همچنین سهمیه سوخت آن  

هم حذف خواهد شد.

تاکسی گران سوار نشوید
شهروندان هرگونه تخلف یا تقاضای وجه بیشتر از کرایه مصوب  در مشهد را به سامانه 137  اطلاع  دهند

علیرضا ظهیری

 خبر 

وحید 
مبین مقدم، 
مدیرعامل 

شرکت 
بهره برداری 
قطارشهری 

شهرداری 
مشهد: 

باتوجه به 
اجرای طرح 
سهمیه بندی 

بنزین، در چند 
روز گذشته 

افزایش 
استفاده 

شهروندان 
از خطوط 

قطارشهری 
به ویژه خط 

یک را شاهد 
بودیم و برای 

تسهیل در 
جابه جایی 
شهروندان، 
12 اعزام به 

اعزام قطارها 
در خط یک 
اضافه شد.

»الندشت« در مدار خط 2
ایستگاه الندشت خط2 قطارشهری مشهد با حضور استاندار و جمعی از مدیران شهری به بهره برداری رسید

   حسن افتخاری، مدیر بهره برداری شــرکت گاز استان: 2۹00 انشعاب رایگان 
از شبکه سراسری گازرســانی در اختیار مددجویان کمیته امداد امام خمینی)ره( و سازمان 

بهزیستی در خراسان رضوی قرار گرفته است.

   ابراهیم نصری، مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای استان: تا ماه آینده در 
همه ناوگان سواری کرایه های عمومی بین شهری در خراســان رضوی سامانه پیمایش سنج 

نصب خواهد شد.

   مرتضی وجدان، مدیرکل بیمه ســامت اســتان: تاکنون حدود 6500نفر در 
خراسان رضوی از آغاز طرح پوشش اجباری بیمه سلامت متقاضی دریافت حمایت های مالی 
این بیمه شده اند. حدود 8میلیون نفر در کشور زیر پوشــش طرح بیمه اجباری همگانی قرار 
می گیرند که 10درصد آن ها یعنی حدود 800هزار نفر از اهالی استان خراسان رضوی هستند.

   محمدجعفر صادقــی، مدیر گروه پیشــگیری از بیماری های دانشــگاه 
علوم پزشکی مشهد: از ابتدای امســال تاکنون 300بیمار با علائم مشکوک به آنفلوانزا در 
مناطق زیر پوشش این دانشگاه در استان خراسان رضوی ثبت و تحت آزمایش قرار گرفته اند 
که نتیجه آزمایــش 24نفر از آن ها مثبت اعلام شــده و عامل بیماری بیشــتر آن ها ویروس 

H3N2بوده است.

   سردار سرتیپ دوم پاسدار ناصر ســعیدی، رئیس اداره ایثارگران ستاد کل 
نیروهای مســلح: باید از ظرفیت های مختلف ازجمله پردیس معراج شــهدا برای تبیین 

رشادت های شهدا و رزمندگان دوران دفاع مقدس بهره گرفت.

   با حضور قائم مقام تولیت آســتان قدس رضوی، از تلاش های »سیدصولت مرتضوی« 
قدردانی، و »سعید جعفری« به عنوان مدیرعامل جدید ســازمان موقوفات آستان قدس در 

استان تهران معرفی شد.

   برای روز جمعه در نوار شمالی استان خراسان رضوی بارش های باران و برف تداوم خواهد 
داشت که در این مدت احتمال آب گرفتگی معابر و سیلابی شدن مسیل ها وجود دارد.

   عیسی کلانتری، رئیس ســازمان حفاظت محیط زیســت برای حضور و سخنرانی در 
همایش ملی »راهبردهای ســازگاری با کم آبی در مناطق خشــک و نیمه خشک« امروز به 

شهرستان سبزوار سفر می کند. 

 دیگه چه خبر؟

رئیس شورای شهر مشهد 
در نشستی با شــهردار و 
معاونانش از لــزوم تبیین 
اولویت بندی برای شهر از 
نــگاه شــهروندان گفت و 
اظهارکــرد: مهــــــم ترین بحــث در 
مدیریت شهری، تشخیص اولویت ها از نگاه 
مردم و تلاش در راســتای ارائه خدمات به 

آن هاست.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شورای شهر 
مشــهد، محمدرضا حیدری در این نشست 
با بیان اینکه هیچ فعالیت و اقدامی والاتر از 
خدمت بی منت و خالصانه به این مردم غیور 
نیســت، ابراز امیدواری کرد: در باقی مانده 
مدت مأموریت شورای پنجم شهر مشهد، با 
توجه به نیازها، پرداختن به اولویت ها بیش از 

پیش در دستورکار قرار گیرد.
وی با اشــاره به یک ســالگی آغاز مدیریت 
»محمدرضا کلائی« در شهرداری مشهد و با 
قدردانی از »قاسم تقی زاده خامسی« شهردار 
پیشین این شهر ادامه داد: در یک سال اخیر، 
برخــلاف انتظــارات و با توجه به شــرایط 
دشــوار اقتصادی حاکم بر کشور، خدمات 
ماندگار و زیربنایــی در حوزه های مختلف 
به مردم ارائه شــده و خلاقیت ها و ابتکارات 
جدیدی از ســوی مدیریت شهری در شهر 
به وقوع پیوسته است که به برکت انسجام، 
همراهــی، همدلی، تعامــل و هم افزایی در 
شــهر، به ویژه مدیریت شهری میان شورای 

شهر و شهرداری است.
رئیس شورای شهر مشــهد نیروی جوانی، 
انگیزه و خلاقیت ها را دیگــر عامل مؤثر در 
موفقیت های مدیریت شــهری دانســت و 
تصریح کرد: شــرایط به نحوی رقم خورده 
است که امروز مشهد در بین کلان شهرهای 
کشــور و حوزه های مختلــف، حرف های 

بسیاری برای گفتن دارد.
وی با بیان اینکه در کنــار کارهای بزرگ و 
خدمات ارزنده ای که ارائه شده است، نقایص 
و کاســتی هایی نیز وجــود دارد، افزود: در 
راستای رفع این مشکلات باید تلاش کنیم 

تا آن ها را برطرف نماییم.
حیدری گفــت: با حفــظ شــأن و جایگاه 
نظارتی خود، پیوسته پشتیبان و حامی تیم 
شهرداری، شهردار محترم و معاونان و حوزه 

مدیریت شهری بوده و خواهم بود.
وی با بیان اینکــه مردمی بســیار نجیب، 
حق شناس، هوشــیار و فداکار داریم که با 
ایستادگی و مقاومت و صبوری خود چنین 
بستر و فضایی را برای مدیریت شهری فراهم 
کرده اند، اظهارکرد: بایــد با همت و جدیت 
شــرایط را به نحوی رقم بزنیــم که مردم 
احساس کنند مدیریت شهری برای خدمت 

به شهروندان عزم خود را جزم کرده است.
رئیس شــورای شــهر مشــهد تأکید کرد: 
شــهرداری مشــهد با همکاری و همراهی 
تمامی دســتگاه های نظارتی باید در زمینه 
مقابله با فساد پیش قدم شود و در این زمینه 
شورای شــهر نیز در امر مراقبت، کنترل و 

نظارت، با شهرداری تعامل خواهد داشت.
وی افزود: انضباط مالــی و اداری و مبارزه با 
فساد و شفافیت، نســبت به تمامی مسائل 
دیگر، برای شورای شــهر مشهد ارجحیت 
دارد و در این باره با هیچ فرد، در هر جایگاه و 

سمتی تعارف نداریم.
حیدری با بیان اینکه اگر کسی از مدار قانون 
خارج شــود، قطعا شورای شــهر به وظیفه 
نظارتی خــود عمل خواهد کــرد، گفت: از 
شــهردار محتــرم، معاونان شــهرداری و 
مدیران ســازمان ها و تمامــی بخش های 
وابســته به مدیریت شــهری انتظار داریم 
همچون گذشته با جدیت به مقابله با چنین 

رویکردهایی بپردازند.
وی در ادامــه اظهارکرد: نظارت هــا باید با 
جدیت صــورت گیرد تــا همان گونه که در 
تبیین و تدویــن آیین نامه هــا و برنامه ها 
و نرم  افزارهــا و مصوبات تــلاش کرده ایم، 
در بعــد اجرایی نیز گام هــای تأثیرگذاری 
برداریــم تــا بــا همراهــی و همــکاری، 
ارزش هــا و برنامه  هــا و جهت گیری هایی 
 که قــول پیگیری آن ها را به مــردم دادیم، 

تحقق یابد. 

رئیــس کمیســیون شهرســازی و معماری 
شــورای شهر مشــهد از بررســی طرح های 
جنوب شــرق و شــمال غرب مشــهد خبر 
داد و گفت: بررســی هرکــدام از این طرح ها 
 که زودتر به نتیجه برســد، به شــورا ارســال

 خواهد شد. محمدهادی مهدی نیا در گفت وگو 
با شهرآرا با بیان اینکه روز گذشته جلسه بررسی 
این طرح ها با حضور شهردار مشهد و معاونان 
او برگزار شــد، اظهار کرد: این اولین جلســه 
مشاور طرح جنوب شرق )مهرازان( با شهردار 
مشهد بود و گزارش خود را ارائه داد. طرح ها در 
جلسات مختلف با مشاوران بررسی می شوند 
 و بعد از بررسی نهایی به شــورای شهر ارسال 
خواهند شــد. او همچنین در رابطه با بررسی 
طرح تفصیلی جنوب غرب در شــورای شهر 

مشهد گفت: این طرح از سوی رئیس شورای 
شهر مشهد به 4 تا 5 کمیسیون شورای شهر 
ارجاع داده شــده تا بررسی شــود. مهدی نیا 
اضافه کرد: احتمال می دهیــم درصورتی که 
بررسی کمیســیون ها زودتر به نتیجه برسد، 
تا 2هفته آینده طــرح تفصیلی جنوب غرب 
 بــرای رأی گیری بــه صحن علنی شــورای 
شــهر بیاید. هفته پیش اولین گام در سنددار 
شــدن عرصه شــهر برداشته شــد و یکی از 
طرح هــای هفت گانه طرح تفصیلی مشــهد 
چندروز پیش از شهرداری مشهد به شورای شهر 
ارسال شد. طرح تفصیلی جنوب غرب مشهد 
روی میز شــورا قرار دارد تا بعد از بررسی های 
شورا و کارشناسی روی آن، در کمیسیون ماده5 

تصویب شود. 
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